
SAZETAK ZAPTSNIKA SA SJEDNICE NASTAVNIiKOG VIJECA ODRZANE

9. STI]DENOGA2O}Z. GODINE S PO.ETKOM U 13:55 SATI

Sjednici je prisustvovalo 30 od ukupno 51 dlana Nastavnidkog vijeia.

Ravnatelj je pozdravio sve prisutne, otvorio sjednicu i predloZio dnevni red:

l. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice

2. Izvje5de pedagoga na kraju prvog kvartala Skolske godine 2022.12023.

3. Realizacija zamolbe

4. Imenovanje Povjerenstva zaprovedbujavnog poziva i najpovoljnije ponude za vi5enevnu

izvanudionidku nastavu za udenike drugih raneda

-5. Ramo

PredloZeni dnevni red jednoglasno je usvoj en.

Ad.l.) Zapisnik s prethodne sjednice jednoglasno je usvojen.

Ad.2") Pedagoginja je prema izielttnaranednika izvijestila Nastavnidko vijede o broju upisanih

udenika u Skolskoj godni 2022.12023., broju neocijenjenih udenika te pozitivno i negativno

ocijenjenih udenika, broju izredenih pedago5kih mjera te o broju izostanaka udenika.

Ad.3.) Ravnatelj je ilanovima Nastavnidkog vijeia proditao zamolbu roditelja udenik4 kojom roditelj

traLi da se njezinom djetetu omoguii premjeStaj izprvogaranedaTehnidke Skole u Sibeniku, smjer

Strojarski radunalni tehnidar, u prvi razred Tehnidke Skole u Sibeniku, smjer Elektrotehnidar. Vodeii

raduna o kvaliteti odgojno-obrazovnog rada te uvidom u pedagoSku dokumentaciju udenika, ravnatelj

je predloZio da se udeniku omoguii premje5taj u 1.c razred. Nastavnidko vijede jednoglasno je

prihvatilo zamolbu roditelja udenika.

Ad.4.) Ravnatelj je izvijestio dlanove Nastarmidkog vijeia da ie se u periodu od 28. do 30. travnja

2023. godine organizirati vi5ednevna izvanudionidka nastava u ltaliju za udenike 2.b i 2.e razreda.

Rarmatelj je, na prijedlog Nastavnidkog vije6a, imenovao dlanove Povjerenstva za provedbu jawroga

pozita i izbor najpovoljnije ponude za navedenu ekskurziju

Ad.s.) Pedagoginja je prezentirala dlanovima Nastarrnidkog vljeca Injeite struinog poujerens\a

Skole o postignutoj razini znanja hnatskog jezika za udenika koji pohada pripremnu nastaw hrvatskog

.iezika. Nastavnidko vijede jednoglasno je prihvatilo prezentirano lzujeite.

Sjednica je zawlila u 14:30 sati.

Zapisni(,ar:

Sanja Budimir, prof.
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